



# Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: [Jessie@travelgsh.com](mailto:Jessie@travelgsh.com) / [yen@travelgsh.com](mailto:yen@travelgsh.com)

## 6DAYS 5NIGHT DELUXE GOURMET

# CHINA

6DAYS 5NIGHT  
Deluxe Gourmet Tour

# HAINAN

Gifts: <Fish therapy> footmassage with an amazing experience when you put your feet in the spring water.

<108-meter tall Statue of Nanhai Guanyin Buddha>

<Impression Hainan Island> show.

Gifts: "Impression Hainan Island" show, the longed-for "No. 1 Project" directed by Zhang Yimou, director for 2008 Beijing Olympics opening ceremony. With the same lighting and acoustics effects as Beijing Olympics, the show presents a feast for the eyes. The show has over 300 actors and actresses in the world's largest Sea Urchin-shaped Theater.

DAILY DEPARTURE  
GV2

Itinerary Subject To Change  
特殊情况下行程会有少许更改

### OPTIONAL TOUR:

BoAo Jade Belt Beach **40 SGD**

Amazing land of Binglanggu **50 SGD**

The Show of Sanya Love **60 SGD**

### DAY 01 SINGAPORE - HAIKOU (AFTERNOON TEA)

Arrive at Haikou Airport and immerse in the beautiful scenery while having an afternoon tea. In the evening, proceed to the theatre to enjoy the show "Impression of Hainan Island".

### DAY 02 HAIKOU-XINGLONG (B/L/D)

After breakfast, head for The Five Officials Temple. Enjoy views of Wanquan River which is honored as the mother river of Hainan. Then, proceed to BoAo Water City, located near the sea, where the BoAo Forum for Asia took place. Have an exterior view of the establishment and experience the atmosphere of the gathering on this amazing land for the top business leaders annually. You can choose to take a cruise trip along Yudaitan (Jade Belt Beach) (at your own expense). This is a beach which separates the river and the sea. Place a visit to Baoshutang, In the evening, you are free to enjoy fish therapy-foot massage.

### DAY 03 XIONGLONG - SANYA (B/L/D)

After breakfast, enjoy the amazing scenery of Fragrant Water Bay. You can see a mangrove forest along the beach and Niuling Ridge wrapped in cloud all year round. Visit local Li and Miao Village, where you can reminisce your childhood memories. Binglanggu is also a very famous local cultural site worth visiting (at your own expense). Proceed to the city of Sanya, Dadonghai Beach Scenic Area, a blessed land. Next, enjoy free tea, view Chinese silk and jewelry store. In the evening, catch the show "Sanya - Love" (at your own expense).

### DAY 04 SANYA (B/L/D)

After breakfast, proceed to the renowned Yalongwan Bay which is known as the "No.1 beach under heaven". After which, you will proceed to visit Nanshan Buddhism Cultural park. Here, you will feel as if you are walking in a picture. The highlight is to pay respects to 108-meter tall Statue of Nanhai Guanyin Buddha.

### DAY 05 SANYA-HAIKOU (B/L/D)

After your breakfast, enjoy the view of the Coconut Palm-lined Seafont Avenues on the coach (YeMengChangLang) and "the Crown of Beauty" which is the location for the Miss World Contest. View the statue of the Deer Looking Back Park while on the bus. Binglanggu is a very famous local cultural site worth visiting (at your own expense). After a visit to Aotelaisi Center, proceed back to Haikou.

### DAY 06 HAIKOU - SINGAPORE (B)

After breakfast, transfer to Haikou Airport for your flight back.



# Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: [Jessie@travelgsh.com](mailto:Jessie@travelgsh.com) / [yen@travelgsh.com](mailto:yen@travelgsh.com)

中国

6天5晚海南美食团

海南岛之旅

安排精华景点：最有情趣特色的小鱼温泉足疗和南山 108 米海上观音和《印象·海南岛》

博鳌水城、亚龙湾沙滩、黎村苗寨、五公祠、大东海广场

**赠送：价值 288 元！！含金量最高的王牌——《印象·海南岛》**演出世人瞩目和期待，被誉为海南岛“一号工程”2008 年北京奥运会总导演——张艺谋亲自执导，首次使用奥运会开幕式的灯光音响设备，再度呈现犹如奥运会魅力梦幻的视觉盛宴，由 300 多演员激情演绎在这世界上最大的海胆仿生型剧场，展示关于大海的痴醉。

每天出发  
GV2

Itinerary Subject To Change  
特殊情况下行程会有少许更改

海南精华自费景点：

博鳌水城玉带滩游船 40 SGD

神奇槟榔谷 50 SGD

著名的三亚《千古情》 60 SGD

## 6天5晚海南美食游

### 第一天：新加坡 - 海口（下午茶）

海口美兰机场接团，专人机场迎接，车览椰城的市容，赠送“下午茶”：体验一回海南人的生活，品茶，吃海南点心！每一个城市都是一本书，要想真正去体会海口这本书，就得告别传统旅游模式，无拘无束地随意走走，您会发现在这里生活的节奏突然变慢了，自己的脚步也轻盈了，这才是真正的休闲之旅，无意中发现在一处当地的美食，幸福的滋味不言而喻。。。晚赴海胆剧场欣赏童话梦幻色彩的《印象海南岛》演出赠送剧场与大海完美融合。

### 第二天：海口-兴隆（早餐，午餐，晚餐）

早餐后游览五公祠，如同走进历史的画卷，探访古代中国名丞相的足迹，庭院幽幽，乘车欣赏东线高速两旁那久违的田园风光，前往琼海市，欣赏宝岛“母亲河”万泉河，脚下流水潺潺，两岸蓬蓬远春的景色。可观名扬天下的“红色娘子军”塑像，如今在靠海一方，拥有著名的国际会议组织“亚洲论坛”的所在地——博鳌水城，参观成立会址外景，感受每年亚洲各国的首脑和商业巨贾在这个风水宝地相聚时的情景，乘游船自费前往世界上分隔河，海最神奇的玉带滩，一条沙滩两种颜色，一条沙滩两种景观，些许累了免费品尝海南本土怡然咖啡，宝树堂，晚上赠送兴隆特色小鱼温泉足浴。

### 第三天：兴隆-三亚（早餐，午餐，晚餐）

早餐后乘车欣赏香水湾迷人的海景，可观海岸守护者“青皮林”自然保护区，途经分隔海南岛气候的分界山脉——牛岭，终年山顶上云雾缭绕，参观黎村苗寨，找寻童年的快乐时光。赴中国十大魅力城市——三亚。游览度假胜地大东海景区，“福如东海水长流”正源与此地，看那暖暖的海风，凤凰花开了，在这浪漫之地可以免费品茶和参观中国丝绸珠宝。晚自费欣赏著名的巨资打造的大型震撼演绎《三亚·千古情》身未动，心已远。成为您最难忘的海南时刻，铭记心中

### 第四天：三亚（早餐，午餐，晚餐）

早餐后前往“天下第一湾”——亚龙湾。湾如虹，沙如脂，水如玉，波如镜，虽有“东方美人”的赞誉，吸引了全球最顶尖的酒店，但依然尽显低调中的奢华。与亚龙湾的邂逅是最好的与大自然的融入，中国著名电影《非诚勿扰》拍摄地，山海之间，风景如画，去参观竹一百，拜访“寿比南山不老松”的南山，在全球都非常罕见的大型生态，滨海，文化于一体的旅游度假精品景区，观世界上最高的 108 米南海观世音菩萨，见到她，会难以言喻的激动，在哪里？在梦里，曾经为她魂绕梦牵，湛蓝的海水，洁白的佛像，美得让人恍然是在画中游。

### 第五天：三亚-海口（早餐，午餐，晚餐）

早餐后乘车欣赏椰梦长廊和世界小姐的选美之地“美丽之冠”，远眺山顶上高高耸立的鹿回头雕塑。自费游览著名的槟榔谷景区，在别处很难见到这独有的“纹面纹身”文化，被人类学家称为是海南岛的“敦煌壁画”，绝不会流传后世，带给我们的思绪象海上花一样迷离。参观奥特莱斯，沿东线高速返回海口。

### 第六天：海南 - 新加坡（早餐）

早餐后机场送团，结束完美旅游。回去之后猛然发觉海南岛早已成为您心中那位远方的人。。。